

Ministry of Gender Equality, Child Development and Family Welfare

Expression of Interest (EOI) for the management of Government-owned Shelters

The Ministry of Gender Equality, Child Development and Family Welfare (MGECDWF) has the mandate to ensure the survival, protection, development and participation rights of the child. Whenever it is assessed that a child is in immediate danger and is at risk in his family environment, the child is removed as a measure of last resort, and is placed in a Shelter under a Court Order. The Shelter is usually managed by Non-Governmental Organisations (NGO) under a Management Services contract.

2. The Ministry is inviting NGOs to submit Expression of Interest for the management of Government-owned Shelters to cater for the following categories:

- (a) minors who are victims of violence;
- (b) minors who are victims of violence with psychiatric disorders;
- (c) minors who are victims of violence with physical disabilities;
- (d) minors who are victims of violence with mild behavioural problems;
- (e) minors who are victims of violence at risk of Commercial Sexual Exploitation of Children (CSEC); and
- (f) babies between 0 to 3 years.

3. The NGOs have to be registered with the Registrar of Associations and shall have at least 3 years of experience in rehabilitation work and children's issues.

4. Interested NGOs are invited to submit their interest together with a background of their organization confirming their areas of expertise by **Friday 05 October 2018** at the address given below –

**Ministry of Gender Equality, Child Development and Family Welfare
7th Floor, Newton Tower, Sir William Newton Street,
Port Louis**

Note: The MGECDWF reserves the right not to proceed further with this Expression of Interest at any time, without ascribing any reasons whatsoever.

**Ministry of Gender Equality,
Child Development and
Family Welfare
September 2018**

Ministère de l'égalité du genre, du développement de l'enfant et du bien-être de la famille.

Appel à candidatures pour la gestion des Shelters appartenant à l'État

Le Ministère de l'égalité du genre, du développement de l'enfant et du bien-être de la famille a pour mandat d'assurer les droits de survie, de protection, de développement et de participation de l'enfant. Chaque fois que l'on estime qu'un enfant est en danger immédiat et qu'il court un risque dans son environnement familial, il est en dernier recours retiré et placé dans un refuge suivant un ordre de la cour. Le refuge est généralement géré par une organisation non gouvernementale (ONG) selon un contrat de gestion.

2. Le Ministère procède à un appel à candidature pour la gestion des 'Shelters' appartenant à l'État afin de couvrir les catégories suivantes:

- a) les mineurs victimes de violence;
- b) les mineurs victimes de violences avec troubles psychiatriques;
- c) les mineurs victimes de violences physiques ;
- d) les mineurs victimes de violences ayant de légers problèmes de comportement;
- e) les mineurs victimes de violence qui courent le risque d'être sexuellement exploités à des fins commerciales ; et
- f) les bébés âgés de 0 à 3 ans.

3. Les ONG doivent être enregistrées auprès du **Registrar of Associations** et avoir au moins 3 ans d'expérience dans le domaine de la réadaptation et les problèmes des enfants.

4. Les ONG intéressées sont invitées à soumettre leur candidature ainsi qu'un historique de leur organisation confirmant leurs domaines de compétence au plus tard le **Vendredi 05 octobre 2018** à l'adresse indiquée ci-dessous -

Ministère de l'égalité du genre, du développement de l'enfant et bien-être de la famille

**7e étage, Newton Tower, rue Sir William Newton,
Port Louis**

Remarque: Le Ministère de l'égalité du genre, du développement de l'enfant et du bien-être de la famille se réserve le droit de ne pas poursuivre cette exercice à tout moment, sans donner de raison.

**Ministère de l'égalité du genre,
du Développement de l'enfant
et bien-être de la famille
Septembre 2018**